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Vragen van het lid Smits (SP) aan de
minister van Verkeer en Waterstaat
over de invoeringskosten van de
OV-chipkaart. (Ingezonden 30 maart
2010)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel «Invoering OV-Chipkaart te
duur voor Groningen en Drenthe»?1

Zijn de hierin vermelde feiten waar?

2
Zijn er nog andere regio’s die bij u
gemeld hebben niet uit te komen met
de beschikbaar gestelde middelen
voor de invoering van de
OV-Chipkaart? Zo ja, welke regio’s
betreft het en hoeveel geld komen zij
tekort?

3
Welke kosten zijn in werkelijkheid
hoger en welke opbrengsten vallen
lager uit dan geraamd?

4
Kunt u deze vragen beantwoorden
vóór het binnenkort te houden
algemeen overleg over de
OV-chipkaart?

1 Dagblad van het Noorden, 25 maart 2010.
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